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1. Opening 
De vergadering is geopend om 17.37 uur.  
 
 
2. Vernieuwd voorstel invoering Vechtstede Focus schooljaar 25/26 
Naar aanleiding van het besluit van de MR om tegen de voortzetting van de pilot Stromenland te stemmen, 
was de schoolleiding behoorlijk verrast en vond zij het een slecht besluit voor de school. Daarnaast werd 
opgemerkt dat de beslissing van de MR wellicht op aannames en niet op feiten gebaseerd was. 
 
De schoolleiding heeft na het besluit van de MR gesproken met de stuurgroep die het project had ingericht. 
Het bleek dat de communicatie niet helemaal goed was verlopen. Dit was de eerste keer dat de 
schoolleiding met een stuurgroep werkte en het bleek dat in de ogen van de directie de opdracht, de 
kaders en het tijdpad niet helder waren gecommuniceerd met de stuurgroep.  
 
Hierna vond er een overleg plaats tussen de schoolleiding en de pMR. Er werd benadrukt dat het geen 
goed beeld zou geven om het project niet door te laten gaan, aangezien het al zwart op wit staat dat de 
school het gaat aanbieden. Achteraf gezien bleek het lastig voor de coördinator om collega’s te vragen 
voor het geven van de challenges. Dit had beter door de schoolleiding zelf kunnen worden gedaan omdat 
zij hier beter zicht op hebben. Er is vertrouwen dat de bemensing nog geregeld kan worden. Daarom werd 
de pMR gevraagd om tijdelijk een pauze in te lassen om dit goed te organiseren. Dit moest snel gebeuren, 
omdat de eerste open avond al op maandag gepland stond. Tijdens het afgelopen overleg met de pMR 
werd aangegeven dat er veel vooruitgang is geboekt en dat er veel tijd is geïnvesteerd in het regelen van 
de bemensing. De ruimte die hiervoor is geboden door de PMR werd zeer gewaardeerd.  
 
In het vernieuwde voorstel is nu meer nagedacht over de ruimte in het rooster en het werven van collega’s 
voor het geven van de challenges. 
 
Voor (t)vwo leerjaar 1 en 2 komen er drie challenges. Voor de andere afdelingen worden er twee 
challenges (ipv drie) aangeboden. De dag en het tijdstip waarop de challenges gegeven moeten worden, 
worden losgelaten. Hierdoor is er meer ruimte ontstaan. 
 
De plv. rector heeft met alle coördinatoren gesproken en er is een schema gemaakt met alle te geven 
challenges per afdeling. Hieraan worden na gesprekken de namen van collega’s toegevoegd, inclusief 
reserve. Het streven is dat 90% nu ingevuld moet zijn omdat niet alles te voorzien is en de formatie voor 
volgend jaar nog niet rond is. Deze gesprekken waren leuk en leverden goede ideeën op. Bij drie van de 
vier stromingen is het inmiddels rond. 
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Er zijn geen zorgen over de stromen kunst & media, gezondheid & omgeving en big business. Alleen bij 
innovatie is het niet goed gegaan omdat de coördinator niet de urgentie heeft gevoeld. Hier is nog niet 90% 
van de plekken gevuld, wat een risico vormt. De verwachting was dat het enthousiasme voor de 
bèta-challenges groter zou zijn dan het nu blijkt te zijn. 
 
Daarom worden er nu twee opties overwogen: 
Optie A: Alle stromen en challenges zoals bedacht, maar met vacatures en onzekerheden. 
Optie B: Optie A zonder stroom innovatie in afdeling 1hv. Hopelijk een tijdelijke optie, met de mogelijkheid 
om het later alsnog te vullen. Gevolg is wel dat er drie groepen gezondheid & beweging ontstaan in plaats 
van twee. 
 
Het vinden van de eerste drie mensen voor de challenges is makkelijk, maar het zoeken naar de vierde en 
vijfde persoon blijkt lastig. Hier moet goed over worden nagedacht. De schoolleiding erkent dit en gaat tijdig 
naar het tweede leerjaar kijken. Dit project moet groeien binnen de school en hoort erbij, net als de 
pluslessen, die ook opstartperikelen hebben gehad. Er is ruimte bij de secties omdat er in de lessentabel 
uren zijn ingeleverd. 
 
De schoolleiding heeft geleerd dat de opdracht naar een stuurgroep duidelijker moet zijn en dat de rol van 
degene die in de stuurgroep zit vanuit de schoolleiding steviger moet worden neergezet. De MR merkt 
echter op dat zelfs met duidelijke kaders niet alles te voorzien is. Het probleem zit ook in de communicatie, 
die vanuit meerdere kanten moet komen. Daarom is het belangrijk om tussentijds bij elkaar te komen voor 
informatie-uitwisseling. 
 
De schoolleiding zelf heeft nooit gedacht dat het niet zou lukken. Zij hebben ook geen signalen ontvangen 
dat er problemen waren. 
 
Als het nog niet overal al was aangekondigd, wat was dan de voorkeur? Tijd geven om te ontwikkelen? 
We zouden dit zeker invoeren en niet zoals vorig jaar dat het alleen voor (t)vwo werd aangekondigd. Mee 
eens dat er een risico in zit. Gaandeweg kun je aanpassingen doorvoeren. 
 
Is er nu genoeg draagvlak? Ja, dat is er. Er zijn voldoende mensen die de challenges willen geven, hoewel 
je soms een beetje moet duwen. Echter, niet iedereen is enthousiast, zoals te zien is bij de natuur- en 
scheikundesectie. Bovendien is niet iedere sectie betrokken en bezetting betekent niet automatisch dat er 
draagvlak is. Bovendien is niet iedere sectie betrokken en bezetting betekent niet automatisch dat er 
draagvlak is.  
 
Op 7 februari zou het invullingspercentage wie de challenges geven, redelijk gereed moeten zijn. 
 
Belangrijk is de verwachting voor de leerling: wat zit er in die stroom en wat kan ik verwachten? De 
voorkeur voor een stroom kiezen ze bij de aanmelding/inschrijving. 

  
3. Stemmingen 
 

Heroverweging 
besluit 

Voorstel invoering Vechtstede Focus schooljaar 
25/26 

Voor 9 

Tegen 0 

Onthouding 0 

 
De MR stemt unaniem in met een heroverweging van het eerder genomen besluit. 
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Ter instemming Vernieuwd voorstel invoering Vechtstede Focus 
schooljaar 25/26 
→ uitbreiding naar alle afdelingen leerjaar 1 en 
(t)vwo leerjaar 2 

Voor 6 

Tegen 2 

Onthouding 1 

 
Advies 
De MR stemt in met het voortzetten van de pilot Vechtstede Focus in de 1e en 2e klas van het (t)vwo en 
met de uitbreiding van de pilot Vechtstede Focus naar alle afdelingen van de eerste klas. 
Hoewel er ook twijfel is over het draagvlak en de bezetting, vooral binnen de innovatiestroom, zien we 
genoeg aanknopingspunten om Vechtstede Focus uit te breiden, mede door het vertrouwen dat 
schoolleiding in het plan heeft.  
We denken dat het noodzakelijk is dat de schoolleiding samen met de stuurgroep duidelijke verwachtingen 
en deadlines opstelt voor alle betrokken partijen (stuurgroep, stromencoördinatoren, challenge-gevers). We 
verwachten dat alle challenges op tijd en kwalitatief voldoende zijn ontwikkeld. Er zijn zorgen over de 
aansluiting van een aantal challenges bij de stroom en de verwachting van de leerlingen. We raden de 
stuurgroep aan hier tijdig naar te kijken.  
Graag ziet de MR een duidelijk evaluatieplan met een tijdpad.  
De MR laat de keuze voor optie A en B graag over aan de stuurgroep en de schoolleiding. 
 
4. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.14 uur. 
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